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Zápisnica 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Hviezdoslavov konaného 

dňa 21.09.2023 
o 18,00 hod. v hl. sále Kultúrneho domu vo Hviezdoslavove 

 

Prítomní:       
 
Starosta obce Hviezdoslavov  Marek Lackovič, MBA 
    
Poslanci:      RNDr. Peter Musil, PhD. 

  Ing. Adam Takáč 
             Ing. František Kavecký 

Ing. Ján Karaba, MSc. 
MUDr. Mgr. Veronika Kodayová 

     Mgr. Matej Lehuta 
Martina Špaček Weissová 
Vladimír Kirschner 
Michal Vepy 

 
Hlavný kontrolór obce:       JUDr. Mário Vanc, LL.M 
 
Neprítomná: 
 
Za Ekonomicko-personálny úsek:  Ing. Mária Valentínyová 
 
 
NÁVRH PROGRAMU: 
 

01. Otvorenie OcZ; určenie zapisovateľa, návrhovej komisie, overovateľov zápisnice 
02. Kontrola plnenia uznesení, aktuálneho fin. stavu Obce  
03. Zámer rekonštrukcie Chodníka pre peších – Hviezdoslavov, Hlavná ul. 
04. Dodatok č. 1 k Zmluve o spolupráci (Obec Nový Život) 
05. Rôzne 
06. Diskusia a záver 

 
 
 

K bodu 1 
 
Starosta obce, Marek Lackovič, MBA, otvoril 9. zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce 
Hviezdoslavov v tomto roku, 21.09.2023 o 18:00 hod. v hl. sále Kultúrneho domu vo 
Hviezdoslavove, skonštatoval, že zastupiteľstvo je uznášaniaschopné, prítomných je 9 
poslancov. Vedúca ekonomicko- personálneho úseku Ing. Mária Valentínyová sa 
ospravedlnila z neúčasti z dôvodu PN. 
Za návrhovú komisiu určil Vladimíra Kirschnera, za overovateľov zápisnice Mateja Lehutu 
a Adama Takáča a za zapisovateľku Anetu Taňašiovú. 
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Uznesenie č. 70/2023: 
a) OcZ schvaľuje za návrhovú komisiu: V. Kirschnera; za overovateľov zápisnice: M. 

Lehutu a A. Takáča a za zapisovateľku: A. Taňašiovú. 
 

P o s l a n e c Za Proti  Zdržal sa 

Ján Karaba X     

František Kavecký X    

Vladimír Kirschner X    

Veronika Kodayová X     

Matej Lehuta X    

Peter Musil X   

Martina Špaček Weissová X     

Adam Takáč X   

Michal Vepy X   

 
                Návrhová komisia, zapisovateľ a overovatelia zápisnice boli schválení. 
 
b) OcZ podľa § 12 ods. 5 Zák. o obecnom zriadení schvaľuje predložený návrh programu. 
 

P o s l a n e c Za Proti  Zdržal sa 

Ján Karaba X     

František Kavecký X    

Vladimír Kirschner X    

Veronika Kodayová X     

Matej Lehuta X    

Peter Musil X   

Martina Špaček Weissová X     

Adam Takáč X   

Michal Vepy X   

  
Predložený návrh programu bol schválený. 

 
 
 
K bodu 2 
 
V tomto bode programu starosta obce informoval o finančnom stave obce k 31.08.2023. 
Stav financií spolu na účtoch a v pokladniciach bol k tomuto dňu 901 656,83 EUR. 
V blízkej dobe sa očakáva na účtoch pripísanie sumy príspevku z „Výzvy o nenávratný 
finančný príspevok na podporu operácií zameraných na riešenie migračných výziev v 
dôsledku vojenskej agresie voči Ukrajine“ a takisto z „Výzvy o poskytnutie nenávratného 
finančného príspevku- Fotovoltické zariadenia FVZ Obecný úrad a MŠ Hviezdoslavov“. 
 
Starosta obce ďalej informoval o plnení uznesení. Aktuálne trvá plnenie Uznesenia 
60/2023 (týkajúce sa prerokovania bodu č. 4. VZN č. 1/2023 o zneškodňovaní obsahu 
existujúcich žúmp a zákaze zriaďovania nových žúmp v katastri obce Hviezdoslavov na 
najbližšom zasadnutí OcZ), 54/2023(týkajúce sa ZaD ÚPN obce Hviezdoslavov), 14/2023 
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(týkajúce sa Urbanistickej štúdie „Materská škola“) a 6/2023 (týkajúce sa Urbanistickej 
štúdie „OS ELKO“). 
P. Vanc doplnil, že v blízkej dobe sa budú kreovať materiály týkajúce sa rozpočtových 
opatrení, nakoľko počas roka došlo k neplánovaným zmenám napr. k zvyšovaniu mzdy, 
k prijímaniu nových zamestnancov atď. 
 
Uznesenie č. 71/2023: 
OcZ berie na vedomie 
a) plnenie uznesení zo zasadnutí obecného zastupiteľstva,   
b) aktuálny finančný stav vyplývajúci z predložených dokumentov. 
 

P o s l a n e c Za Proti  Zdržal sa 

Ján Karaba X     

František Kavecký X    

Vladimír Kirschner X    

Veronika Kodayová X     

Matej Lehuta X    

Peter Musil X   

Martina Špaček Weissová X     

Adam Takáč X   

Michal Vepy X   

 
Uznesenie bolo prijaté. 

 
 
 
K bodu 3 
 
Spracovateľom a predkladateľom tohto bodu programu bol starosta obce, Marek 
Lackovič, MBA, ktorý informoval, že Obec Hviezdoslavov už v auguste 2021, na základe 
predloženej CP zo dňa 12.8.2021, objednala vypracovanie projektu stavby pre stavebné 
konanie a realizáciu stavby (PD) pre stavbu „Rekonštrukcia chodníka na Hlavnej ul. v obci 
Hviezdoslavov“, a to v celkovej cene s DPH – 4.938,00 EUR, u spol. Kováč Architects, s. r. 
o., Ing. arch. Ing. Ján Kováč, autorizovaný architekt 2152AA, Štvrť SNP 997/11, Galanta 
924 01, IČO: 50 316 788, DIČ: 212 027 1505, s termínom urgentného zhotovenia. 
Okrem nevyhnutného vyriešenia odvodnenia a dobudovania krajníc formou prídlažby 
pozdĺž celého profilu identifikovala Komisia územného plánovania, výstavby a rozvoja, v 
úzkej súčinnosti s vedením Obce Hviezdoslavov, i urgentnú potrebu vyriešiť úpravu & 
vybudovanie vjazdov do všetkých RD, za účelom skompaktnenia chodníka do jedného 
uceleného celku a diela, ako aj úpravu vstupov do všetkých obslužných komunikácií, s 
cieľom eliminovať čoraz častejšie vyskytujúci sa bahnotok a vytápanie pivníc v 
jednotlivých RD, nachádzajúcich sa v bezprostrednej blízkosti predmetného chodníka pre 
peších, rešpektujúc pritom pokládku rozvodov a inž. sietí v danej lokalite. 
Vznik projektu bol „dozorovaný“ jednotlivými členmi vecne príslušnej komisie, Ing. 
Dingom, Ing. Karabom a Ing. arch. Kraščeničom. Ukončený bol v júni 2022. Predložený 
projekt je tým najprepracovanejším, ktorý bolo možné dosiahnuť, s prihliadnutím na 
požiadavky na zníženie rozpočtu a opodstatnenosť technického riešenia. Projekt bol 
vypovoľovaný v r. 2023, stavebné povolenie vydané 14.4.2023. 
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S investíciou sa počítalo i pri tvorbe rozpočtu obce na r. 2023, v ktorom je, prirodzene, 
zahrnutá, a to v objeme 150-tisíc EUR, s najvyššou prioritou č. 5 (viď schválený IPP zo dňa 
28.11.2022, Uznesenie č. 7U/2022). 
Presný rozpočet na realizáciu tejto investície vzíde z verejného obstarávania zhotoviteľa 
diela. Viac v priložených prílohách k tomuto bodu rokovania OcZ. 
 
Starosta obce zároveň informoval, že pred začatím realizácie sa tak ako pri všetkých 
podobných realizáciách naplánuje koordinačné stretnutie s obyvateľmi dotknutých 
lokalít. 
 
Uznesenie č. 72/2023: 
OcZ schvaľuje predložený zámer rekonštrukcie chodníka v obci Hviezdoslavov na Hlavnej 
ul. v zmysle priloženého zadania, poveruje obecný úrad, aby zrealizoval verejné 
obstarávanie na zhotoviteľa tohto diela a následne poveruje starostu obce podpísať 
zmluvu o dielo s víťazným uchádzačom do limitu max. 125.000,00 EUR + DPH. 
 

P o s l a n e c Za Proti  Zdržal sa 

Ján Karaba X     

František Kavecký X    

Vladimír Kirschner X    

Veronika Kodayová X     

Matej Lehuta X    

Peter Musil X   

Martina Špaček Weissová X     

Adam Takáč X   

Michal Vepy X   

 
Uznesenie bolo prijaté. 

 
 

 
K bodu 4 
 
Spracovateľom a predkladateľom tohto bodu programu bol starosta obce Marek 

Lackovič, MBA.  

Obec Hviezdoslavov, v osobe M. Lackoviča, MBA, starostu obce Hviezdoslavov, adresovala 

v druhej polovici júla 2023 Obci N. Život, v nadväznosti na nové a aktualizované okolnosti 

súvisiace s otváraním nového elokovaného pracoviska MŠ Hviezdoslavov,  list, v ktorom 

sú pomerne jasne a jednoznačne popísané motívy, ktoré vedenie Obce Hviezdoslavov 

viedli ku koncipovaniu tohto Dodatku. Vedeniu Obce Hviezdoslavov sa podarilo túto 

zmenu s vedením Obce N. Život úspešne vyrokovať začiatkom septembra 2023. Obec N. 

Život predmetný Dodatok dodatočne upravila a schválila v znení, ktoré sa predkladá na 

rokovanie OcZ Obce Hviezdoslavov. 

Znížením mesačnej odplaty na 2.400,00 EUR / mesačne, by ušetrila Obec Hviezdoslavov 

za 2 roky platnosti zmluvy 28.800,00 EUR (za 1 rok polovicu), čo znamená výraznú 
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a významnú úsporu výdavkov na prevádzku EP v Obci N. Život, ktorá bola úspešne 

zahájená, tak ako bolo plánované a dlhodobo avizované, 11.9.2023. 

Dodatok č. 1 bol zgestorovaný právnym zástupcom Obce JUDr. P. Reiszom. 

Starosta obce informoval, o zaradení Elokovaného pracoviska, Eliášovce 1064, Nový 

Život, ako súčasti Materskej školy, Školská ulica 51/6, Hviezdoslavov, do siete škôl a 

školských zariadení Slovenskej republiky. Zároveň pripomenul, že zákonní zastupcovia  

detí umiestnených v tomto Elokovanom pracovisku majú na základe jednoduchej žiadosti 

nárok na odpustenie príspevku na úhradu výdavkov v Materskej škole. Priestory 

Elokovaného pracoviska, ktoré prešli rekonštrukciou sú kompletne zariadené 

a prispôsobené potrebám detí.  

P. Karaba položil otázku, ako to vyzerá s povolením a štruktúrou detí v Elokovanom 

pracovisku. Starosta obce odpovedal, že Elokované pracovisko je už vďaka výnimkovému 

konaniu  zaradené do siete škôl a školských zariadení Slovenskej republiky. Naplnená je 

jedna celá trieda, ostatné priestory tried sú pripravené v prípade ďalšieho záujmu. Okrem 

detí z Hviezdoslavova je v tomto pracovisku umiestnených aj pár detí z okolitých obcí. 

Tento týždeň v MŠ prebiehajú rodičovské združenia a všetko vrátane stravovanie je pre 

deti zabezpečené. 

 

Starosta obce následne doplnil informácie k Rade školy. Za zriaďovateľa navrhol do Rady 
školy 3 členov: 

- ThLic. Marek Heczei, PhD., vedúci úseku školstva 
- Mgr. Matej Lehuta, predseda Komisie pre vzdelávanie 
- RNDr. Peter Musil, PhD., zástupca starostu obce Hviezdoslavov 

 
Všetkých 9 poslancov vyjadrilo súhlas s návrhom členov do Rady školy. 
 
Uznesenie č. 73/2023: 
OcZ schvaľuje predložený Dodatok č. 1 k Zmluve o spolupráci medzi Obcou 
Hviezdoslavov, Hlavná ul. 8/10, 930 41 Hviezdoslavov, IČO: 00 305 456, konajúca 
prostredníctvom: Marek Lackovič MBA, starosta obce a Obcou Nový Život, Eliášovce 55, 
930 38 Nový Život, IČO 00 305 626, konajúca prostredníctvom: Mgr. Alžbeta 
Mészárosová, starostka obce. 
 

P o s l a n e c Za Proti  Zdržal sa 

Ján Karaba X     

František Kavecký X    

Vladimír Kirschner X    

Veronika Kodayová X     

Matej Lehuta X    

Peter Musil X   

Martina Špaček Weissová X     

Adam Takáč X   

Michal Vepy X   

 
Uznesenie bolo prijaté. 
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K bodu 5 
 
Starosta obce stručne zhrnul nasledovné: 
 

- srdečne pozval všetkých na Dni Obce 2023, ktoré sa uskutočnia v našej obci 
23.9.2023 

- 16.9.2023 sa v obci uskutočnilo veľké čistenie obce, bohužiaľ s minimálnou 
účasťou verejnosti, do upratania obce sa však aktívne zapojili deti z MŠ 
Hviezdoslavov 

- na webovom sídle obce sa zaktualizovali informácie k projektu dobudovania 
vodovodu a kanalizácie- po kontaktovaní zast. ministra vnútra SR zo strany obce, 
s cieľom vec ešte viac eskalovať, je písanie SP tesne pred sfinalizovaním a 
dokončením 

 
 
K bodu 6 
 
Starosta obce vyzval prítomných poslancov a verejnosť k diskusií. 
 
P. Brašeň, položil otázku, kedy bude Obec informovať, koľko bude stáť pre obyvateľov 
pripojenie ku kanalizácií, nakoľko mnoho ľudí si mylne myslí, že to bude zadarmo. 
Starosta obce informoval, že Obec bude informovať včas, a to po vydaní právoplatného 
stavebného povolenia. 
 
P. Brašeň následne opäť otvoril tému, ktorá trápi obyvateľov Záhrad a tým je  
neoprávnené pokračovanie v budovaní brán a chodníka investorom v časti obce Záhrady  
na cudzom pozemku a to bez povolenia vlastníkov.  
Poslanec Musil k téme informoval, že sa uskutočnilo stretnutie k dopravnej situácií 
v Záhradách. Aktuálne sa pracuje na jednom spoločnom projekte oboch investorov, ktorý 
bude dopravnú situáciu riešiť komplexne. Keďže sa jedná o súkromný projekt, Obec 
zasahovať priamo do veci nemôže, avšak robí sprostredkovateľa medzi investormi, aby 
všetko prebehlo hladko a včas. 
K diskusií sa pridali aj ďalší obyvatelia Záhrad (p. Tóthová, p. Tóth, p. Šléz), ktorí vnímajú 
situáciu rovnako ako p. Brašeň a žiadajú situáciu riešiť. 
Starosta obce sa vyjadril, že je v jeho záujme byť obyvateľom nápomocný. Výsledkom 
diskusie je dohoda, že obyvatelia Záhrad spíšu svoje vecne pomenované otázky týkajúce 
sa tohto problému, ktoré doručia na Obecný úrad a následne sa zvolá stretnutie so 
zástupcami Obecného úradu, zástupcami Stavebného úradu a takisto aj zástupcom 
právneho úseku obce.  
 
P. Brašeň sa dotazoval na možnosť inštalácie zrkadla pri parkovisku Pažiť, z ktorého je 
výjazd na Hlavnú cestu problematický. Podľa starostu obce bude inštalácia zaradená do 
najbližšej pasportizácie dopravného značenia. 
 
Podnet od p. Brašeňa sa týka detského ihriska v Záhradách, ktoré je kvôli nevhodne 
umiestnenému vchodu pre deti v súvislosti s dopravou v jeho okolí nebezpečné.  Starosta 
obce poveril predsedu Komisie územného plánovania, výstavby a rozvoja o doriešenie 
a zabezpečenie bezpečnosti s investorom ihriska. 
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Požiadavka p. Tóthovej bola ohľadom možnosti inštalácie zrkadla pri spomínanom 
detskom ihrisku. Starosta obce ju požiadal, aby bol  tento podnet pripísaný k zoznamu 
otázok obyvateľov Záhrad a následne bude posunutý na riešenie. 
 
P. Tóthová sa dotazovala, či sa plánuje vybudovať chodník zo Záhrad s napojením na 
kvetoslavovský chodník. Starosta obce vysvetlil, že chodník je už vybudovaný poza 
obchodnú zónu a nebolo by logické a ani hospodárne mať vedľa seba dva paralelne 
bežiace chodníky. Navyše, pri budovaní by bol problémom dom, ktorý do plochy zasahuje. 
Poslanec Karaba doplnil, že tento chodník je téma stará 9 rokov a od realizácie sa upustilo 
už pri vypracovávaní projektu, nakoľko sa pri jeho spracovaní už od začiatku vyskytlo 
veľké množstvo problémov a komplikácií. 
 
Následne sa starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť a 19:14 hod. 
zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Hviezdoslavove ukončil. 
 
 
 
V Hviezdoslavove 21.09.2023 
 
 
Zapisovateľ:                                         Mgr. Aneta Taňašiová     ___________________ 
 
 
Overovatelia zápisnice a uznesení:  Mgr. Matej Lehuta    _____________________ 
 
      Ing. Adam Takáč    ______________________ 
 
 
 
             __________________________________ 
         Marek Lackovič, MBA 
                 Starosta obce 


